
El sotasignat, Miguel-Angel Ibáñez Giner, portaveu del Grup Municipal de 
Ciutadans a l’Ajuntament de Gavà,  
 
D’acord al que s’estableix al Títol II, Secció Tercera, article 66 del ROM,  la 
següent pregunta per ser contestada al Ple:
 
EXPOSA 
 
 Al passat Ple del dia 26-7-2007, el Grup Municipal Ciutadans va 
demanar que s’instal·lessin les tres balisses BJC del Passeig Marítim que 
havien estat retirades. El Sr. Luís Iglesias ens va respondre que durant 
l’estiu (de 2007) es substituirien i, a més, abans de final d’aquest any es 
faria un estudi sobre les necessitats de substitució de la resta de balisses.  A 
dia d’avui, només una d’aquestes balisses ha estat instal·lada (la que més es 
veu). 
 
   
 
PREGUNTA 
 
 Per que no s’han instal·lat encara les dues balisses restants? Quan 
s’instal·laran? 
  
 Si esta ja fet aquest informe, ens podrien comentar quines son les 
actuacions que recomana fer? 
  
 
 
 
A Gavà el 17 de desembre del 2007. 
 

 
 
 
 
 

Miguel-Angel Ibáñez Giner 
Grup Municipal Ciutadans 


